
Ordförande: Kent Petersson
Sektreterare: Stefan Magnusson

Närvarande: Maria Emland, Stig Andersson, Mats Hultén, Per Augustsson, Ann-Sofi 
Jönsson, Lars Wide, Rose-Marie Hansson, Elin Lundgren, Kim Nedergaard

1. Lunds kommun vecka 38 - Genarp
28/11 kommer Lina presentera återkopplingen från nordic city network och det finns 
möjlighet att träffa representanter för kommunen. Byalaget uppmanas gå dit och 
interagera.

2. Medlemmar
Det noteras att hemsidan säger att man kan söka medlemskap för 2024. Dags att 
ändra till 2025 snart.

4. Event om biologisk mångfald 20/11 19:00
Viltvårdare och andra finns på plats i medborgarhuset för paneldiskussion om viltet 
runt Genarp.

5. Återkoppling från politiken den 22/10
Protokollet från detta möte gick igenom.

6. Ljus i Genarp 30/11 15:00
Byalaget ihop med utställare monterar bodarna den 29/11 10:00 och monterar ner 
dem den 1/12 kl 10:00. Sparbanksstiftelsen har konfirmerat bidrag på 40.000. Lunds 
kommun har ännu inte svarat på vår ansökan.

7. Övriga frågor
Anna Olsheimer vill träffa byalaget och se om vi kan ordna ett gemensamt event runt 
narkotikainformation.

 Protokoll månadsmöte 

Plats: Lars Kristoffers väg 7 Genarp

Datum: 2024-11-14

Tid: 19.00
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Polisnärvaron i byn har ökat i och med polisen i Lunds omorganisation. Byalaget bör 
kommunicera detta vid tillfälle.

Kicki på äldreboendet har tagit initiativ till ett event den 25/4 kl 11-15 i parken utanför 
hemmet. SPF, PRO, kyrkan och byalaget kommer att närvara. Målet är att nå de 
äldre som sitter hemma själva och inte tar sig ut till befintliga aktiviteter.

Bengt Inge Hallberg har tagit över ansvaret för TFG (tillsammans för Genarp) från 
Per Sköld. Detta är viktigt eftersom TFG fortfarande har pengar innestående på 
byalagets konto.

Genarps matfestival 2025. Maria kolla "skånska visor" till den 23e eller 30/8. VI vill 
genomföra det och det är dags att börja jobba med planeringen. 

Lars Wide rapporterade att kommunen endast godkänt 20st bygglov för nya villor i 
Lunds kommun de senaste två åren. Fribyggartomter är tydligen väldigt lågt 
prioriterat.

Nästa möte 
12 december 2024, Styrelsemöte
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